
PROTOKOI, NR III / 06
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 12 grudnia 2006 roku w Domu Kultury w JEdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1005 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady III sesji

Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Przewodniczqcy powital zaprosztnych go6ci, 
-radnych,

burmistrz6w, naczelnik6w UrzEdu Miejskiego, kierownikow jednosiek organizacyjnych
Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybytych na obrady.

Przewodniczqcy stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest Ig radnych;
przewodniczqcy obrad stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnego Mirostawa Sztablawego na sekretarza obrad.
Radny Sztablawy wyrazil zgodq.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjEla .kandydaturq radnego Miroslawa
Sztablawego na sekretarza obrad.

A.d.2.
Na sesji w dniu 4 grudnia nieobecna byla radna Maria Barariska; nieobecnoS c zosrala

usprawiedliwiona.

Ad .3 .

Nie zgloszono uwag do proponowanego porzqdku obrad.
Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjglaporzqdek obrad nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:

z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

Porz4dek obrad:
l. otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 4 grudnia 2006 r.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokol6w zpoprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.
8. Uchwala w sprawie uzupelnienia skladu Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodz4cych w sklad

komisji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie ustalenia przedmiotu dzialania otaz skladu osobowego

Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
ll.Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Budzetu i Mienia

Komunalnego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
12. Uchwala w sprawie ustalenia skladu osobowego Kornisji Rewizyjnej Rady

Miej skiej w Jqdrzejowie.
13. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w JEdrzejowie.
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14. lJchwala w sprawie ustalenia przedmiotu dzialania oraz skladu osobowego
Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej
w JEdrzejowie.

15. [Ichwala w sprawie wyboru PrzewodniczEcego Komisji OSwiaty, Kultury,
Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

16. llchwala w sprawie ustalenia przedmiotu dzialama oraz skladu osobowego
Komisji Rolnictwa i Integracji zUniqEuropejsk4 Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

17. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Rolnictwa i Integracji
z U nrqEuropej sk4 Rady Miej skiej w JEdrzej owi e.

l8.Uchwala w sprawie ustalenia przedmiotu dzialania oraz skladu osobowego
Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie.

19. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Komunalnei
i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

20. Ucl-rwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2006 rok.
21. Uchwala w sprawie obni2enia ceny skupu Zyta do cel6w wymidru podatku rolnego

na 2007 rok.
22.IJcl'wala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na

2007 rok.
23. Uchwala w sprawie zwolnief w podatku od nieruchomoSci.
24. Uchwala w sprawie podatku od posiadania ps6w na 2007 rok.
25. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od Srodk6w

transporlowych na 2007 rok.
26. Uchwala w sprawre zmran w budzecie miasta i gminy na 2006 rok.
2T.Uchwala dotyczqca wprowadzenia zmian w uchwale nr XLVl377l06 z dnia 16

lutego 2006 roku w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania
Pro b I e m6w Alkoho I owy ch or az P r zeciw dzialania Narko m ani i na ro k 20 0 6 .

28. Odpowiedzi na interpelacje.
29. Sprawy ro2ne.
30. ZamkniEcie obrad.

4d .4 .
Nie zgloszono uwag do protokolow z poprzednich sesji.

A d . 5 .
1. Radny Adam Czajor przypomnial, ze na spotkaniu radnych z Burmistrzem po ostatniej

sesji zadal pytanie dotyczqce niepublicznego gimnazjum w JEdrzejowie. Na to pytanie
staral siE odpowiedziei wiceburmistrz; jednak radny nie dostal satysfakcjonuj4cej
odpowiedzi, bo wiceburmistrz nie wiedzial, gdzie takie gimnazjum siq znajduje.
Budzet miasta.iest aktem prawnym i powinien byd sporz4dzony czytelnie, a tam pisze
,,niepubliczne gimnazjum, niepubliczna szkola, niepubliczne przedszkole". Radny
pyta, gdzie znajduje sig ta szkola, gdzie jest jej siedziba, jaki jest wlaSciciel i jaka jest
iloS6 uczniow. Czy jest potrzeba dotowania spolecznego gimnazjum, skoro mamy dwa
grmnazja. Jest to znaczqca kwota: 185 720 zl. Sk4d wziEla siE ta kwota; z czego
wynika? Czy to dotowanie jest obligatoryjne, je2eli tak, to dlaczego znajduje siE
w punkcie ,,dotacje podmiotowe"?

2. Radny Pawel Olszak przypomnial, ze zgodnie z warunkami zam6wienia termin
realizacji adaptacji na cele mieszkaniowe budynku przy ul. Mieszka I okreSlony byl na
30 sierpnia. Radny pyta, kiedy zostanie zakonczone to zadanie i kiedy budynek bqdzie
oddany do u2ytku.
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3. Radny Pawei Olszak pyta, czy remont chodnik6w przy ul. 11 Listopada prowadzony
jest przy partycypacji GDDKiA czy v,rylqcznie zbud2etu gminy?

4. Radny Pawei Olszak, w zwiqzku ztym, ze na terenie gminy brak jest aktualnego planu
zagospodarowania przestrzennego z wyj4tkiem malych fragment6w. iaZdy
zamietzajqcy budowai musi sig stara6 o wydanie decyzji o *u.unkuch zabudowy.
Radny pyta, ile w 2005 i 2006 roku kosztowalo gminE wynagrodzenie za
opracowywanie projekt6w tych decyzjr, czy umowa zawarta z architektem okreSla
ternrin przygotowania projektu decyzji, a w takim przypadku, czy naliczane byly kary
umowne za przekroczenie tego terminu? Dlaczego jeszcze nie zostal ogioszony
ptzetarg na opracowywanie projekt6w tych decyzji na2007 rok; w latach ubieglycir
zby po2no byly oglaszane te przetargi i urbanista byl wylaniany dopiero w lutym. Czy
podejmowane byly dzialania, Zeby zatrudnii tak4 osobg na etacie? Jakie dzialania
B urmi strz zamierza podj qc, aby przyspieszyi terminowo si tych decyzj i.

5. Radna Janina Szreniawa p1'ta, jak Burmistrz widzi rozwiqzanie syiuacji drogi pod
budownictwo jednorodzinne na osiedlu Murawiec II.

6' Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze obok ulicy Krasiriskiego na'Jasionce jest plac
gminny; miat by6 robiony przejazd z ul. Jasionka na Murawiec II, zeby odciazvi ruch
na ul. Parlyzantow.

7. Radna Janina Szreniawa pyta, czy to jest prawda, 2e Wafelek nie placi za parking,
a jezeli tak, to dlaczego nie placi.

8. Radna Maria Barafska, w zwiEzku zpracami trwaj4cymi na ul. Kacpra Niemirskiego,
radna pyta w imieniu mieszkaric6w czy bylaby mo2liwoSi wykonania tam oswietlenia.

9. Radna Maria Baraf,ska prosi, aby coS zrobic z parkujqcymi samochodami przy IS-
MED-zie na ul. Armii Krajowej. Samochody wjezd2ajqna calqszerokoSi chodnika,
i zeby przejl(,ludzie musze wychodzi6 na ulicq.

10. Radny Pawel Faryna pyta, jakie sq szanse na odnowienie drogi Cierno Zaszosie -
przedlu|enie Prz4slawia; okolo 1200 m. co z kanali zacjqna tym odcinku?

11. Radny Adam Czajor poinformowal, ze ostatnio na swoim terenie spotkal siq z ankiet4
kt6ra nie spelnia wymog6w ankiety, ale dziwnej deklaracji, czy umowy, je2eli chodzi
o kolektory sloneczne. T4 sprawq zajmuje sig Pan radny KuSmierz I ioznosi takie
ankiety. Pan radny jest w tej chwili osob4 publiczn4 i takie sprawy powinien
uzgadniac z gminq. Jest zwiqzek migdzygminny gmin Proszowice, Miecho*
i Sqdzisz6w w celu pozyskania Srodk6w unijnych i zaklad,ania kolektor6w
slonecznych. Mieszkancy zainteresowani placiliby okolo 30 % tej kwoty; radny nie
wie sk4d reszta ma byi pokryta. Pan Wiceburmistrz dostal kopig tej niby ankiety; tam
s4 wszystkie dane osobowe, tam jest zobowiqzanie do zezwolenia wejdcia na budynek
i zainstalowania i uiszczenia oplaty za zamontowanie kolektora. Radny pyta, czy
Burmistrz cokolwiek o tym wie i czy Gmina cokolwiek w tej kwestii robi, bo to
byloby korzystne dla mieszkaflc6w.

12. Radny Marek Zygan pogratulowal Burmistrzowi remont6w ulic przeprowadzonych w
tym roku. Radny pyta, czy tego typu prace bqd4 kontynuowane w najblizszym
czteroleciu; czy jest jakiS plan tego, zeby sig nie okazalo, Le za trzy lata, t<iedy
bqdziemy siE szykowai do wybor6w, bEdziemy dzialac w okreSlonych miejscach.

13. Radny Marek Zygan pyta, czy nawierzchniE asfaltowq przy Chrobrego 1 robilo
miasto.

14. Radny Marek Zygan zwrocil uwagg, ze chodnik przy remontowanym budynku przy
ul' Mieszka I koriczy sig przy przeje1dzie kolejowym. Radny pyta, czyjest mozliwoSc
wykonania chodnika i przejScia miEdzy dwoma osiedlami: Reymonta i Zachod.
Tamtpdy chodzi bardzo duzo mieszkaric6w, ale nie ma tam chodnik6w. Czv miasto
moze to zlobic, a jeheli nie, to co moze zrobic w tym kierunku?
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l5' Radny Marek Zygan poinformowal, ze miEdzy Zespolem Szk6l, a blokiem 45 iest
przejScie, z kt6rego korzysta bardzo du2o mieszkafc6w id4c w niedziele do koScilla.
Wszystko jest dobrze, jak jest sucho, ale jak jest mokro trzeba skakad z kamienia na
kamieri.

16. Radny Marek Zygan w imieniu starszych mieszkat'rc6w pyta, czy jest mozliwoSi, aby
w soboty i w niedziele dwa razy dziennie zapewni ( dojazd do szpitala i do cmentarza.

17. Radny Marek Zygan pyta, czy w najblizszym czteroleciu planowane sq remonty szk6l;
niekt6re wymagaj q termomode rntzacji.

A d . 6 .
Radny Pawel Olszak zwrocil uwagQ, ze w punkcie 6 informacji pisze, i2 Burmistrz

vr'yrazrl zgodq dla osoby fizycznej na usytuowanie budynku w odlegloSci I m od granicy
nieruchomo5ci komunalnej. SprawE lokalizacji budynku reguluje RozporzEdzenie Ministra
Infrastruktury w sprawie warunk6w technicznych, jakie powinny spelniai budynki i ich
usytuowanie. To Rozporz4dzenie m6wi, 2e budynek mozna us).tuowac bezpoSredn io przy
granicy dzialki lub p6ltora metra od granicy. Lokalizacja w odlegloSci 1 

'-l.rt 
niezgodna

ztym przepisem. Organy administracji maj4 dzialac na podstawie przepis6w prawa i strzec
zasady praworz4dnoSci. OczywiScie istnieje moZliwoSi odstqpstwa od tego priepisu, ale jest
to w szczeg6lnie uzasadnionych przypadkach i jest to zastrzelone do kompetencji starosty,
a nie burmistrza. Radny Olszak prosi o odpowiedZ, w jakiej formie nastqpilo io
rozstrzygniEcie i na jakiej podstawie prawnej.
Punkt 7 tej informacji dotyczy wyralenia zgody na umorzenie dla Zaktadu Wodoci4g6w
i Kanalizacji odsetek z tytulu nieterminowej zaplaty podatku za u1ytkowanie nieruchomoSci.
Jeszcze nie tak dawno Pan Burmistrz przy obni2aniu stawek za Scieki, m6wil, 2e Zaklad jest
w bardzo dobrej kondycji finansowej , w zwiqzkn z czym niezrozumiaie jest, 2e nie dokonano
tei oplaty. Radny prosi o sprawdzenie i wyjaSnienie, czym bylo spowodowane to,2e
wyst4pity te odsetki: czy brakiem Srodk6w finansowych na koncie Zakladu. i nie m6sl
przekazal. czy teI ktoS nie dopilnowal terminu.
Punkt 8 dotyczy wyra2enia zgody na umorzenie odsetek dla przedsiEbiorstwa z Kielc. Radny
prosi o uzasadnienie twej decyzji.
Punkt 15 dotyczy wyrazenia zgody na umorzenie odsetek dla firmy POLONIKA. Firma ta
posiada 6 oddzialow na terenie wojew6dztwa. Na stronie internetowej tej firmy mo2emy
przeczytac, 2e jest najwiEkszym producentem blach w regionie, systematy cznie rozwija parl
maszynowy, modernizuje siQ. Przez wiele kolejnych wydari Echa Dnia ta firma- siE
reklamowala na ostatniej stronie Echa; jedna taka reklama kosztuje 5.800, wigc radny nie
s4dzi, Zeby tej firmy nie bylo sta6 na 1.600 zl odsetek. Radny prosi o przedstawienie
uzasadnienia tej decyzji.
Punkt 24 dotyczy zawafiych um6w na wykonanie projekt6w przydomowej oczyszczalni
Sciek6w orazprzyl4czakanahzacyjnego na kwoty 4.880 i 4.758. Radny Lrwaaa,2e przy tak
nieskomplikowanym opracowaniu te kwoty s4 zbyt wyg6rowane; s4dzi, 2e te dokumentacje
zostaly zlecone w drodze bezprzetargowej i prosi o udzielenie odpowiedzi, z iloma
wykonawc amr rozmawiano na temat tego opracowania.

Radny Adam Czaior powiedzial, 2e jego pytanie w czgsci pokrywa siq z py'taniem
radnego Olszaka. Chodzi o umorzenia podmiotowe podatku. W punkcie 14 jest przesuniEty
termin zaplaty podatku i odsetek. Radny p1'ta, jak siq mapunkt 8 i punkt 15 do punktu 14,
gdzie jest tylko odroczenie odsetek. Czy nie mozna bylo w tamtych punktach tez zastosowai?

Radna Janina Szreniawa, w zwiqzku z punktem 24 informacji pyta, czy Burmistrz nie
moze zatrudnii pracownika na etat, czy na p6l etatu, 2eby robil projekty. To s4 bardzo du2e
sumy.
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Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze se to bardzo szczeg6lowe pytania i zapyal.
czy m6glby odpowiedziei na nie, przy odpowiedziach na interpelacje

Radnie wyrazili zgodg.

A.d.7.
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwat podjEtych na poprzednich

sesjach.

A d . 8 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly oraz

pismo z Krajowego Biura Wyborczego z wynikami wybor6w w OkrEgu nr I z listy nr lg.
NastEpnym kandydatem, kt6ry uzyskal najwigksz4 liczbq glos6w 

'i 
nie uzyskai prawa

wybieralnoSci jest Pan Robefi Kruk.
Przewodniczqcy odczytal projekt uchwaly z nazwiskiem Pana Roberta Kruka.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie podjgla uchwalE nr 11116106 w sprawie uzupelnienia

skladu Rady Miejskiej w Jqdrzejowie, nastqpujqc4 ilo6ci4 glos6w
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

/Uchwala Nr III/6/06 w zaLqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny pogratulowal Panu Robertowi Krukowi
i wrEczyl uchwalp w sprawie uzupelnienia skladu Rady Miejskiej.

Zgodnie z aft. 23a ust. I i 2 ustawy o samorzqdzie gminnym, radny Robert Kruk
zloLyl Slubowanie.

Przewodnicz4cYnRady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 1035 oglosil przerwq
trwaj4cq do godziny 10".

A d . 9 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zapytal radnego Roberta Kruka, w kt6rych

komisjach chce pracowai.
Radny Robert Kruk odpowiedziai, 2e w Komisji Budzetu i w Komisji Rolnictwa.
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly a nastqpnie

przypomnial, iz Statut m6wi, 2e do Komisji Rewizyjnej przedstawicieli zglaszajq kiuby
radnych. Obecnie w Radzie dziala trzy kluby, w zwiqzku z czym bEd4 one zglaszaly
przedstawicieli do Komisji Rewizyjnej. Statut okresla r6wniez, ze Komisja Rewizyjna liczy 5
os6b. Glosowanie nadposzczeg6lnymi osobami do skladu komisji bEdzie sip odbywai wtedy,
gdy liczba chqtnych do pracy w danej komisji przekracza liczbE radnych, ktorateraz zostanie
uchwalona. Poniewal, radni skladali deklaracje dotycz4ce woli pracy w komisjach, po
uchwaleniu maksymalnej liczby radnych w poszczeg6lnych komisjach, oka1e siq, kt6re
sklady ttzeba bEdzie glosowac. Przewodniczqcy zapytal, czy przedstawiciele klub6w maj4
propozycje co do liczby radnych w poszczeg6lnych komisjach.

Radna Maria Barariska w imieniu Klubu Wsp6lnota JEdrzejowska proponuje:
- Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego - 7 radnych
- Komisja Rewizyjna - 5 radnych,
- Komisja oswiaty, Kultury, zdrowia i opieki Spolecznej - 6 radnych,
- Komisja Rolnictwa i Integracji zlJni4Europejsk4 - 7 radnvch.
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- Komisja Gospodarki Komunalnej i porz4dku publicznego
Przewodnicz4cy Klubu Blok Samorz4dowy pawel

zgloszonq przez radn4 MariE B araf sk4.

- 5 radnych.
Blaszkiewi cz poparl propozycj g

Radna Janina Szreniawa proponuje. aby Komisja Porz4dku pracowaia w skladzie
szeScioosobo\ rym.

Przewodnicz4cy Rady sprecyzowal, Le s4
propozycja zgloszona przez radnq MariE Bararisk4 i
Szreniawq:
- Komisja Budzetu i Mienia Komunalneso
- Komisja Rewizyjna
- Komisja OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej
- Komisja Rolnictwa i Integracji zlJni4Europejsk4
- Komisja Gospodarki Komunalnej i porzqdku publicznego
Przewodniczqcy poddal pod glosowanie wniosek radnej Marii
Rada Miej ska przyj qla wnio sek nastgpuj qcq ilo Sciq glos6w:.

- 1 2
Przeciw - 6
Wstrzymalo siq - 2

W zwi4zku z przyjqciem wniosku radnej Marii Barariskiej wniosek zgloszony pruez
radn4 Janinp Szreniawg stal siq bezprzedmiotowy.

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalq Nr III / 7
maksymalnej liczby radnych wchodz4cych w sklad komisii Radv
nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:

Z a - I 2
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 8
/Uchwala Nr III/7i06 w zalqczeniu do protokolu/.

dwie propozycje: (przytoczona v,ryZej)
propozycja zgloszona przez radnE JaninE

- 7 radnych
- 5 radnych,
- 6 radnych.
- 7 radnych,
- 6 radnych.

Barariskiej.

I 06 w sprawie ustalenia
Miejskiej w JEdrzejowie,

Ad. 10.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny poinformowal, ze deklaracjq pracy w Komisji

Budzetu, Gospodarki i Mienia zlo2ylo 9 radnych: Waclaw Kqdra, Pawel Biaszkiewicz, Adam
Czalor. Przemyslaw Piec, Janina Szreniawa, Maria Barafska, Tadeusz Lesiakowski. Teodor
Kot i Robert Kruk.

W zwiqzku z powylszym Rada Mieiska kolejno glosowala kandydatury
poszczeg6lnych radnych :

Waclaw KEdra:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE

Pawel Blaszkiewicz:
Za
Przeciw
Wstrzymato siE

Adam Czajor:
Za
Przeciw

t 4
2
a
J

l 6
0
a
J

20
0



Wstrzymalo siq

Przemyslaw Piec:
Za
Przeciw
Wstrzyrnalo siE

Janina Szreniawa:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Maria Baraf,ska:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE

Tadeusz Lesiakowski:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Teodor Kot:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Robert Kruk:
Za
Przecir.r
Wstrzymalo siq

NajwiqkszE liczbE glos6w otrzymali radni: Waclaw Kgdra, Pawel Biaszkiewicz, Adam
czajor, Przemyslaw Piec, Janina Szreniawa, Maria Baraf,ska. Robert Kruk.

t 6
0
A+

20
0
0

1 l
0
a
J

AT

t 2
1
J

7
t2
1

1 A
t a

5
I

Rada Miejska w JEdrzejowie (po wpisaniu do
powzipla uchwalE Nr III I 8 I 06 w sprawie ustalenia
osobowego Komisji Bud2etu i Mienia Komunalneso
nastqpuj qcq i loSci4 glos6w:

Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymaio siq - 2
/Uchwala Nr III/8/06 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  11 .
Radny Pawel Blaszkiewicz zglosil kandydaturq radnego Waclawa KEdry na

przewodniczqcego Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego.
Radny Kqdra wyrazil zgodE.

Radny Pawei Olszak zglosil kandydaturp radnego Adama Czaiora na
przewodniczqcego Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego.

projektu uchwaly w/w nazwisk)
przedmiotu dzialania oraz skladu
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie,
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Radny Czajor wyrazil zgodq.
w zwiqzku z pov"ryZszym Rada Miejska kolejno glosowala kandydatury

poszcze96lnych radnych :
Waclaw KEdra:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE

Adam Czaior:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Na Przewodniczqcego Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego wybrano Waclawa Kqdrp.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzipla uchwalg Nr III I 9 I 06 w sprawie wyboru
Przewodniczqcego Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w .lqdrzejowie.

/Uchwala Nr III/9/06 w zallczeniu do protokolu/.

Ad.12.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny poinformowal, Le przez kluby radnych do pracy

w Komisji Rewizyjnej zostalo zgloszonych 5 radnych: Pawel Faryna, Miroslaw Sztabiawv.
Waclaw Kqdra, Stanislaw Hatys, Pawel Olszak.

Radny Adam Czajor zapytal, czy je2eli Pan Waclaw Kqdra jest przewodniczEcym
Komisji Budzetu, to moze byi czlonkiem Komisji Rewizyjnej.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, ze moze. czlonkiem
Rewizyjnej nie moze byd przewodniczqcy i wiceprzewodniczqcy rady.

Komisji

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly i poprosil o wpisanie nazwisk w/w
radnych.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalq Nr III I 10 I 06 w sprawie ustalenia
skladu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie, nastqpuj4c4 iloSci4
slos6w:

- 1 2
Przeciw - 2
Wstrzymalo siE - 6
/Uchwala Nr Iil/10/06 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Radny Miroslaw Sztablawy zglosil kandydaturq radnego Pawla Faryny

przewodnic zqce go Komi sj i Rewizyj nej .
Radny Faryna wyrazil zgodE.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powziqla uchwalg Nr
PrzewodniczEcego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
gtos6w:

Za
Przeciw - 0
Wstrzyn-ralo sip - 5
/Uchwala Nr III/1 1106 w zal4czeniu do protokolu/.

l l
8
'|

8
t2
0

ilI / ll I 06 w sprawie wyboru
JEdrzejowie, nastEpuj4c4 iloSci4

-  1 5
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Ad. 14.
PrzewodniczEcy Rady Andrzej Hatny poinformowal, ze deklaracjq pracy w Komisji

OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej zglosilo 6 radnych: Mu.iu Baraiska, Jan
Adamus, urszula Kruk, Pawel Faryna, Janina Szreniawa, Marek zygan.

Liczba ta pokrywa siE z wczeSniej ustalon4 maksymalnq liczb4 radych w tej komisji
w zwi4zku z ezym nie bylo koniecznoSci glosowania nad poszczegolnymi kandydatuiami.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg Nr III I 12 106 w sprawie ustalenia
przedmiotu dzialania oraz skladu osobowego Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki
Spolecznej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastEpuj4cq ilosci4 glos6w:

z a _ 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr III/12i06 w zalqczeniu do protokolu/. .

Ad. 15.
Radny Pawel Faryna zglosil kandydaturE radnej Marii Barariskiej

na Przewodnicz4cego Komisji oswiaty, Kultury, Zdrowiai opieki Spolecznej.
Radna Barafrska wyrazila zgodE.
Radny Zdzislaw Adamczyk zglosil kandydaturg

na Przewodnicz4cego Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowiai Opieki
Radny Zy gan wyrazll zgodg.
W zwrqzku z po*yr2szym Rada Miejska kolejno

radnego Marka Zygana
Spolecznej.

glosowala kandydatury
poszczeg6lnych radnych:

Maria Barariska:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Marek Z)'gan:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Na Przewodnicz4cego Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spoiecznej
wybrano MariE Barariskq.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalq Nr III I 13 I 06 w sprawie wvboru
Przewodniczqcego Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej
w JEdrzejowie.

/Uchwata Nr III/13106 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal., Le deklaracjE prac.y w Komisji

Rolnictwa i Integracji z Uniq Europejsk4 zglosilo 7 radnych: Krzysztof Swietlik, Jan
ZiEbiriski, Miroslaw Sztablawy, Zdzislaw Adamczyk, Teodor Kot, Stanislaw Hatvs" Robert
Kruk.

Liczba ta pokrywa sig z wczeSniej ustalonq maksymalnqliczbqradych w tej komisji
w zwi4zku z czym nie bylo koniecznoSci glosowania nad poszczeg6lnymi kandydaturami.

t 4
0
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Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalp Nr III I 14 I 06
przedmiotu dzialania oraz skladu osobowego Komisji Rolnictwa i
EuropejskE Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastEpuiqcq ilosci4 glos6w:

z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymato siq - 0
/Uchwata Nr III/14l06 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  17.

w sprawie ustalenia
Integracji z UniE

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE Nr III
PrzewodniczEcego Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4
w JEdrzejowie, nastqpujqcq iloSciq glos6w:

Radny Jan Zigbiriski zglosil kandydaturg radnego Krzysztofa Swietlika
na PrzewodniczEcego Komisj i Rolnictwa i Integracj i z rJ niqEuropej skq.

Radny Swietlik wyrazil zgodg.
Wiqcej kandydatur nie zgloszono.

I l5 I 06 w sprawie wyboru
Europejskq Rady Miejskiej

- 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 3
/Uchwala Nr III/15106 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal, ze deklaracjq pracy w Komisji

Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego 8 radnych: Urszula ici.it , Jan Adamui,
Adam Czajor, Grzegorz KuSmierz, Tadeusz Lesiakowski, Marek Zygan, pawel Olszak,
Zdzislaw Adamczyk.

Radny Pawel olszak wycofal swoiq deklaracjg pracy w Komisji.
w zwi4zku z powylszym Rada Miejska kolejno glosowala kandydatury

p o szcze golnyc h radnych :
Urszula Kruk:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Jan Adamus:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Adam Czajor:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Grzegorz KuSmierz:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
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Tadeusz Lesiakowski:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

MarekZ.:.tgan:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Zdzislaw Adamcz:tk:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

NajwiEksz4 liczbE glos6w otrzymali radni: Urszula Kruk, Jan Adamus, Adam Czajor.
Gruegorz KuSmierz, Tadeusz Lesiakowski.

Rada Miejska w Jqdrzejowie (po wpisaniu do projektu uchwaly w/w nazwisk)
powzigla uchwalq Nr III I 16 I 06 w sprawie ustalenia przedmiotu dziiania oraz skladu
osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie, nastppujqc4 iloSci4 glos6w:

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr III/16106 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Radny Gtzegorz KuSmierz zglosil kandydaturq radne.l Urszuli Kruk

na Przewodnicz4cego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego.
Radna Urszula Kruk wyrazlla zgodg.
Wigcej kandydatur nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg Nr III I 17 I 06 w sprawie wyboru

Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie, nastEpuj4cq iloSci4 glos6w:

- 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr III/17106 w zal4czeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy^Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 1200 oglosil przerwq
trwaj4cq do godziny l2*".

Ad .20 .
Burmistrz Marek Wolski poprosil Skarbnika Gminy o przedstawienie w jego imieniu

autopoprawek do projektu uchwaty.
Skarbnik Gminy Bohena Ciepluch przedstawila autopoprawki do projektu uchwaly

(projekt uchwaly z naniesionymi autopoprawkami w zalqczeniu do protokolu;.
Przewodniczqcy Rady poprosil, aby w przyszlofici, je2eli bgd4 zmiany do projektu

uchwaly, zostaLy one przygotowane na piSmie, aby kazdy radny wiedzial, co glosuje.
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Radny Pawel Olszak - w zwiqzku z tym, 2e w uzasadnieniu pisze, iz Srodki
przeznacza siq na nowowybudowane budynki szk6i - poprosil o wskazanie, o kt6re budynki
chodzi.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e chodzi o szkolE w Brusie, ktora zlo1yla
wniosek o dofinansowanie. S4 to Srodki ministerialne, kt6re trafi4 do szkoly za
poSrednictwem gminy. Ta szkola zostala utworzona w ubieglym roku i jest to traktowane,
jako nowo pozyskane pomieszczenia pod dzialalnoS6 dydaktyczn4.

Nastqpnie Przewodniazqcy odczyal projekt uchwaly wraz
autopoprawkami.

Rada Miejska w JEdrzejowie powzipla uchwalg Nr III I lg I
w budzecie miasta i gminy na2006 rok, nastgpuiqcq iloSci4 glos6w:

- t 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 3
/Uchwala Nr III/18/06 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 2 1 .
Burmistrz Marek Wolski wprowadzil do projektu uchwaly autopoprawkE: $ 1

otrzymuje brzmienie: ,,Obni2a siE cenE skupu Zyta do cel6w wymiaru podatku rolnego
ogloszon4 w komunikacie Prezesa Gl6wnego Urzgdu Statystycznego dnia 17 pa1dziernika
2006 roku w sprawie Sredniej ceny skupu 2yta za okres pierwszych trzech kwartal6w 2005
roku M.P. Nr 74 poz. 745 z 25 paLdziernika 2006 roku z kwoty 35,52 zl za 1dt do kwoty 26
zl. Burmistrz dodai, 2e ta propozycja jest wyjSciem naprzeciw dyskusji radnych po ostainiej
sesji. U ubieglyrn roku cena skupu 2ytabyla obni2ona o 24,4 %; w roku biezqcym o 26,g o/o.

PrzewodniczEcy Rady zwrocil uwagQ, 2e w projekcie uchwaiy jest bl4d literowy:
chodzi o Sredni4 cenE skupu za pierwsze trzy kwartaly 2006, a nie 20b5 roku i popro.il
radnych o naniesienie poprawki w projekcie uchwaly.

Radny Pawel Olszak w imieniu klubu radnych PSL wnioskuje o pozostawienie ceny
na dotychczasowym poziomie, poniewaz rok 2006 by| szczegolnym rokiem dla rolnik6w.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e rozumie troskq o sytuacjE rolnik6w, tylko
to bEdzie obnizenie ceny skupu o prawie 40 %. Burmistrz poprosil, aby zwrocri uwagE,
co bqdzie w przyszlym roku. Wplynie to na projekt budzetu, kt6ry w tej chwili jest
wywa2ony. Przy takiej stawce bEd4 zmiany w projekcie budzetu i bedzie to zabierane
z inwestycj i .

Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy przedstawiciele innych klub6w chc4 zabrai glos
w tej sprawie.

Radny Robert Kruk powiedzial, ze wiadomo, iz w rolnictwie jest ciE2ko i kazdemu
trudno jest pozbyi siq ciEzko wypracowanych pieniEdzy na rzecz podatk6w, ale nale2y
pamiqtai o Srodkach pozyskanych z Unii Europejskiej w rolnictwie i o planowanycir
inwestycjach. Mogloby to zaburzyc wizjE. Stanowisko klubu Wsp6lnota JEdriejowska jest
takie, 2e popiera autopoprawkq Burmistrza.

Radny Adam Czajor zwrocil uwagQ, 2e o stanowisku klubu powinien siq
wypowiedziei przewodnicz4cy klubu.

Radna Maria Barariska odpowiedziala, 2e mohe przewodnicz4cy lub osoba wskazana
przez przewodniczqcego. Pan Roberl Kruk pelni funkcjp wiceprzewodnicz4cego klubu i ma
petne prawo wypowiadac sig w imieniu klubu.

Radny Zdzislaw Adamczyk powiedzial, ze sam jest rolnikiem i wie, jaka sytuacja
panuje na wsi. Radny uwaLa, 2e utrzymanie stawki ubieglorocznej coS by rolnikom dat-o.
Podwy2szona stawka mohe byd gwo2dziem do trumny wielu rolnik6w, bo sytuacja

z wprowadzonymi

06 w sprawie zmian
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w rolnictwie jest tragiczna. W budzecie nie bEdzie wiEkszych uszczerbk6w, bo mozna
zaoszczgdzic na czymS innym.

Radny Krzysztof Swietlik - w nawiqzaniu do wypowiedzi radnego Roberta Kruka -
powiedzial, 2e pozyskiwanie Srodk6w w rolnictwie jest naglo5nione przez media. Te Srodki
nie s4 w stanie pokryi wszystkich naklad6w finansowych ponoszonych przez rolnik6w. Za
jeden kilogram rrzody rolnik dostaje 2,8 zl; przeliczajqc - trzeba dokladai.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e Gmina JEdrzej6w przez ostatnie lata
stosowala obnizkE okoio 20 %. To, 2e w ubieglym roku obnizono do 22 zl wynika1o z tego, Ze
ogloszona cena wynosila 28 zl. W tym roku ogloszona cena wynosi 35 zl. Id4c naprieciw
rolnikom Burmistrz zaproponowal obnizenie o dalsze prawie 7 o/o. Burmistrz boi iiE, z. za2 3
lata dojdziemy do sytuacji, kt6ra bEdzie wyjqtkowa nie tylko w naszym wojew6dztwie.

Przewodniczqcy Rady powiedzial, ze Gmina Jqdrzejow jest jakES bial4 plam4 na
mapie Polski, to jest to nieprawda. Popatrzmy na statystyki: te 35 zt nie wziElo rlE , nl"r.go -
jest oparte na pewnych wskaZnikach. Te 35 zltojest Srednia dla kraju, my odbiegu-y oJ t.;
SrednieJ w d6l, a nie w gorE. Srednia w naszym Powiecie bytaby zhliiona do-propozycji
Burmistrza. Trudne losowe sytuacje na pewn4 znajdq odzwierciedlenie w koiejnych
umorzeniach takie instrumenty Burmistrz ma i wszyscy wiedz4 Ze je stosuje.
Przewodniczqcy proponuje, aby przychylic siE do propozycji Burmistrza , czyli tych 26 zl.

Przewodnicz4cy Rady widzqc,2e soltys chce zabra6 glos powiedzial, ze Statut na to
nie pozwala w tej chwili oraz 2e udzieli glosu w sprawach ro2nych.

Przewodniczqcy Rady odczytat proj ekt uchwaly.
Rada Mieiska glosowala uchwalE w wersji zaproponowanej przez Burmistrza.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE Nr III I 19 I 06 w sprawie obnizenia

ceny skupu Zyta do cel6w wymiaru podatku rolnego na2007 rok, nastEpuj4cq iloSci4 glos6w:
Z a  -  1 1
Przeciw - 6
Wstrzymalo siq - 3
/Uchwala Nr III/19106 w zalqczeniu do protokolu/.
W zwiqzku z powylszym wniosek zgloszony przez klub PSL stal siQ

bezprzedmiotowy.
Radny Adam Czajor powiedzial, ze wedlug ich oceny, bylo zle policzenie glos6w. Na

pytanie przewodniczqcego, na czym opera to stwierdzenie powiedzial, Le ,,tu wszyscy maj4
takie zdanie, ze bylo I0 za".

Przewodnicz4cy Rady powiedzial, 2e nie zauwazyl, aby ktoS nie bral udzialu
w glosowaniu.

A.d.22.
Radny Adam Czajor przypomnial, ze na spotkaniu z Burmistrzem po ostatniej sesji

udowadnial, 2e kazda gmina wspiera przedsiEbiorc6w, zwlaszcza drobnych przedsiEbiorc6w.
Radny szukal wyjScia, aby nie robii prezent6w silnym, a chronic slabszych przedsipbiorc6w
i utrzyma6 podatek na dotychczasowym poziomie, bo i tak jest on wysoki - jest w g6rne.j
granicy maksymalnej stawki. Nie chodzi o wyrwanie pieniEdzy zbudzetu, tylko o utrzymanie
malych przedsiEbiorstw, poniewa? w dlulszej perspektywie budzet na tym straci z tego
wzglqdu, 2e namno?ylo siq market6w i sytuacja tych malych firm, szczeg6lnie handlowych,
jest bardzo ciEzka. Wedlug wredzy radnego, ten podatek mohna zro2nicowai - pani Radczyni
byla odmiennego zdania. Radny uwa4a, 2e nie jemu to rozstrzygac, jest caly aparat
administracyjny, bylo na to dwa tygodnie czasu i mozna bylo to jakoS-rozwiqza(. nidny
proponuje nie podnoszenie podatku od dzialalnosci gospodarczej d,o 150 m2.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o sprecyzowanie wniosku.
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Radny Adam Czajor prosi o rozgraniczenie w $ 1 pkt 2 na 2 a: do 150 m
powierzchni - 15,70; 2 b pov,ry2ej 150 m powierzchni - 16 zl. Trzeba jakieS kry,teria przyjqc.
a do 150 m, to drobne punkty, gdzie niejednokrotnie pracujq cale rodziny. Wlqkr).
przedsiEbiorstwa majq wiEksze obroty, a poza tym nie plac4 innych podatk6w u nas iylko
tam, gdzie maj4 swoje siedziby.

Przewodnicz4cy Rady odczytal wniosek radnego Czajora. W zwiqzku z niejasnoSci4
dotycz4c4powierzchni Przewodniczqcy poprosil o pisemne przedstawienie wniosku.

Radny Czaior wyjaSnil, 2e w naglowku podana jest powierzchnia uzytkowa. ponadto
radny Cza\or poinformowal, 2e ustawa precyzuje, od jakiej powierzchni liczony jest podatek
od nieruchomoSci.

Przewodnicz4cy Rady zapytal radca prawnego, czy mo2liwe jest takie zro2nicowante.
Radca Prawny Danuta Kiniorska powiedziala, ze jest zdziwiona rym, 2e radny tak

zrozumial wypowiedZ, ze absolutnie nie mo2na. Zwolnienia mogqbyd przedmiotowe, u nigay
podmiotowe. To, co Pan Radny proponuje, jest dopuszczalne, z tym, ie trzeba to umiejEtnie
wpisai. Natomiast Pani Kiniorska nie wypowiada sig co.do skutk6w; skutki takiego rupiru
mogQ byc straszliwe. To jest ruina budzetu. Pani Radca prosi, Zeby Pan Radny siq zaitanowil,
bo nie wie. czy Pan Burmistrz w og6le taki wniosek popiera. To bEdzie wyi4cznie wniosek
Pana Radnego w interesie 50 os6b. A co pozostali mieszkancy? -Jezeli panprzewodnicz4cy
pozwoli to proszq o 5 minut przerwy. Ja Panu powiem, jak to zrobic, ale skutki tego Ota
budzetu bEd4 negatywne i nie wiem, czy bgdqprzedsiqbiorcy w miescie zadowoleni.

Przewodnicz4cy Rady zapytal Burmistrza , czy w tej kwestii chce zabrac glos.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze nie wprowadza autopoprawki, wobec tego

nie zabiera giosu.

Przewodnicz4cy Rady jeszcze raz odczTtal wniosek radnego Czajora, po czym
o godzinie 1330 oglosii pzerwQ trwaj4c4do godziny 13as.

Radna .lanina Szreniawa Lrwa2a,2e tqpoprawk4 wprowadzi siq zamieszanie i podzieli
spoleczenstwo.

Radny Tadeusz Lesiakowski proponuj e utrzymanie stawki zeszlor ocznej.
Przewodnicz4cy Rady powiedzial, ze wniosek radnego Lesiakowskiego zmierza

do odrzucenia uchwaly w caloSci i zapytal, czy w takim wypadku bEdq obowiqzywa(, stawki
dotychczas obowi4zuj Ece.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska: -Czy Pan Radny powiedzial, jakie to s4 stawki?
Burmistrz Marek Wolski powiedzial ,2e w Radzie jest tendencja, aby obcinai dochody

budzetu. Burmistrz chcialby doczeka6, jak bEdzie uchwalany budzet i uslyszec, co panowie
bEdqwtedy mowili. Wniosek Pana Lesiakowskiego, to ponowne obciqcie dochod6w budzetu.

Przewodniczqcy rady przypomnial, ze jest projekt uchwaly Burmistrza, jest poprawka
radnego Czajora, i jest wniosek radnego Lesiakowskiego o utrzymanie stawek z 2006 roku.
Nastqpnie Przewodniczqcy zglosil wniosek o przyjEcie projektu Burmistrza w caloSci,
po czym odczyLal projekt uchwaly.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalq Nr III I 20 106 w sprawie ustalenia
wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na2007 rok, nastEpujece iloSci4 gios6w:

Z a - 1 4
Przeciw - 2
Wstrzymalo sig - 4
/Uchwala Nr III/20/06 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .23 .
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Przewodnicz4cy Rady odczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Adam Czajor powiedzial, 2e zastanawia go punkt 4. Byt komentarz, 2e ta

dzialalnoSi nie jest dochodowa, a o ile wie, to zlomowiska s4 bardzo dochodowe. Dlaczego
akurat tu robii prezenty skoro ,,malym" siE nie robi prezent6w? Radny uwaaa, 2e ta
dzialalno5i iest bardzo dochodowa, a poza tym dostajq jeszcze dotacje. Radny nie rozumie,
dlaczego jest warstwa uprzywilejowana i proponuje, aby dbai o dochody budzetu.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e nie chodzilo o ztomowiska; chodzilo
o surowce wt6rne. Przykladowo dla skupu makulatury potrzeba wielkiej powierzchni, kt6ra
nie jest dochodowa. Burmistrz chcial wyjSc naprzeciw tej dzialalnoSci, aby nie znikngla
w mieScie.

Radny Adam Czajor rozumie, 2e niekt6re z tych dzialalnoSci nie sq dochodowe,
natomiast Pan Burmistrz ma takie instrumenty jak zwolnienia podmiotowe. o czym jest
napisane w sprawozdaniu z dzialalnoSci Burmistrza. Je2elijest to uzasadnione mozna zwolnii
z podatku.

Skarbnik Gminy Bolena Ciepluch powiedziala,2e jeleli chodzi o zwolnienia, to moze
ich udzielac tylko Rada. Burmistrz moze zastosowad ulgi polegajqce'na: umorzeniach,
odroczeniach i rozloleniu na raty, z tym, 2e musi to byd zgodne z przepisami unijnymi: nie
mohe przekroczyc okreSlonej kwoty i muszq by6 spelnione warunki wynikaj qce z aft. 67
ordynacji podatkowej. Pan Burmistrz nie jest upowazniony do stosowania zwolnieri
w podatkr.r.

Radny Adam Czajor powiedzial, iz m6wiqc, 2e Pan Burmistrz ma instrumenty
powiedzial o zwolnieniach, ale moze to byd umorzenie.

Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy radny zglasza konkretny wniosek do projektu
uchwaly.

Radny Adam Czajor wnioskuje, aby te podmioty byly opodatkowane na zasadach
og6lnych.

Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy chodzi o wykreSlenie tego zapisu.
Radny Adam Czajor potwierdzil.
Przewodnicz4cy Rady sprecyzowat wniosek: WykreSli6 z $ I pkt 4.
Burmistrz Marek Wolski podtrzymat sw6j projekt.
Radny Pawei Olszak proponuje rozwiniEcie punktu 4; na czym ma polegai

zagospodarowanie odpad6w. Burmistrz podal przyklad zbiorki makulatury, a jest szereg tych
dzialalnoSci i wtedy zwalniamy wszystkie. Mobna uSciSli6, 2e chodzi tylko o makulaturE.

Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2e wprowadzenie takiego zapisu byloby
zwolnieniem podmiotowym. Pani Radca podpowiada,2e taka uchwala moze byi uchylona.

Radny Olszak zapylal,jakie to mogeby(, dziatalnoSci.
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

powiedzial, ze odpady, kt6re mozna poddai recyklingowi to: tworzywa sztuczne, odpady
metalowe, metale szlachetne, szklo, szmaty, makulatura.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, 2e jest projekt uchwaly Burmistrza i jest wniosek
radnego Czalora, aby skreSlic w $ 1 pkt 4.

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly po czym powiedzial, ze Rada bEdzie
najpierw glosowai nad projektem Burmistrza.

Radny Teodor Kot uwaza, 2e glosuj4c nad projektem Burmislrza moZna go w calo5ci
odrzucii bEd2 w caloSci przyjq( i zaproponowal, aby najpierw glosowac nad wnioskiem
radnego Czapra.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, ze kolejnoSi glosowania okreSla $ 39
Statutu.
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Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwatg Nr III I 21 106 w sprawie zwolnieri
w podatku od nieruchomoSci, nastEpuj4cq iloSciq glos6w:

_  1 5
Przeciw - 1
Wstrzymalo sig - 3
/Uchwala Nr III/2l106 w zalqczenit do protokolu/.

4d.24.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Pawel Olszak zapytal, czy StraZnicy Miejscy bgd4 zbierac to inkaso

wgodzinach pracy i powiedzial,ze wedlug niego stawka 25 %jest zbyt wysoka. NastEpnie
dodal, ze pracownicy Urzgdu m6wili, 2e jest bardzo mala wykonalnosi tej uchwaly, po "ry*
dodal, 2e nale?y pamigta6 i2 jezeli siq podejmuje jak4S uchwalq, naklada ona pewne prawa
i obowi4zki; obowiqzki na obywateli, ale r6wniez na Burmistrza, ktory zglasza projekt takiej
uchwaly. JeLeli ona zostanie podjEta - powinna by6 egzekwowana.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial. ze majqc zamiar egzekwow ac to przez Srra1
Miejsk4 na.ilepszy efekt bEdzie wowczas, je2eli bgdzie to w godzinach pracy i tak4 decyzjq
podejmie.

Przewodniczqcy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigLa uchwalE Nr III I 22 106 w sprawie podatku od

posiadania ps6w na 2007 rok, nastqpuj4cq iloSci4 glos6w:
- t 4

Przeciw - 1
Wstrzymalo siq - 4
/Uchwata Nr 111122106 w zalEczeniu do protokolu/.

Ad .25 .
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkg do projekty uchwaly: w zlqcznrku nr 1

w punkcie 4 slowo ,,lub" zastppuje sig slowem,,i',.
Przewodnicz4cy Rady odcz5fr.al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni cz4cy Rady o dczytat proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalg Nr III I 23 106 w sprawie ustalenia

wysokoSci stawek podatku od Srodk6w transportowych na 2007 rok, nastqpuj4cq iloSci4
glos6w:

z a _ 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymaio sip - 0
/Uchwala Nr III/23l06 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady o godzinie 1420 oglosil 10 minut przerwy.

A.d.26.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgtoszono.
Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly i poprosil o poprawienie blgdu

literowego w $ I w drugiej tabelce w punkcie 9: powinno byc ,,gospodarkq wodn4", a nie
,,gospodark4 wod4'.

Uwag nie zgloszono.

Za
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Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 19 radnych/ powziEia
uchwalg Nr III I 24 I 06 w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na2006.ok, ,rurtEpujecq
iloSci4 glos6w:

Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr III/24106 w zalqczeniu do protokolu/.

4d.27.
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
Przewodnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalp Nr III I 25 
'l 

06 dotycz4ca
wprowadzenia zmian w uchwale nr XLYl377l06 z dnia 16 lutego 2006 roku w sprawie
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz
Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2006, nastEpuj4c4 ilosciq glos6w:

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymaio siE - 0
/Uchwala Nr III/25/06 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 2 8 .
Radny Adam Czujor przypomnial, ze na spotkaniu radnych z Burmisrrzem po oslatniej sesji zadcrl pytanie
dotyczqce niepttblicznego gimnazjum w Jqdrzejowie. JVa to pytanie starql ;ie orlpov,ieclziet wiceburmistrz;
jednak radny nie dostal salysfakcjonujqcej odpowiedzi, bo wiceburmistrz nie wiectziaj, gdzie takie gimnazjum siq
znaiduje Bud,et miasta iest aktem prawnym i powinien byt sporzqdzony czytelnie, i tom pisze ,,niepubliczne
S4imnazjum, nieptrblicznaszkola, niepubliczne przedszkole". Radny pyta, gdzie znajcluje siq ta szkolct,'gclzie jest
jel siedziba,.iaki iest vvlaiciciel i iaka.iest iloit uczni6w. Czy jest potrzeba clotowania ,pilurrn"go gtmnuzjum,
skctro manty dwa gintnazia. Jest to znqczqca kwota; lB5 720 zl. Skqd wziqla siq ta kwota,l z ,r"go.yiiko? izy to
dotou'anie.iest obligatoryjne, jezeli tak, to dlaczego znajduje siqw punkcie ,,dotacje podmiotowe"?

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze jest to Szkola Podstawowa w Brusie wraz z
oddzialem przedszkolnym. Do tego dochodzi gimnazjum prowadzon e przez OHp.
Przekazanie tych pieniqdzy jest obowiqzkowe. S4 one ustalane na podstawie sprawozdan
skladanych przez gminE i ujmuje siE w nich wszystkie dzieci. Na tej podstawie sq
przekazywane Srodki, a gmina jest tylko instytucjqpoSredniczEc4.

Radny Adam Czajor poinformowal, 2e ostatnio na swoim terenie sporkal siq z ankiet4 kt6ra nie spelnia
wymogritt ankiety, ale dziwnei deklaracji, czy trmowy, je2eli chodzi o kolektory sloneczne. Tqspruwqzajmuje siq
Pon radny Kuinierz i roznosi takie ankiety. Pan radny jestw tej chwili osobqpublicznqi takie sprawy powinien
uzgadniat z gminq. Jest zv,iqzek miqdzygminny gmin Proszowice, Miechfw i Sqdzisz|w w celtt pozyskania
irodkdw uniinych i zakladania kolektor|w slonecznych. Mieszkaricy zainteresowani ptacilibl, okol-o 3'0 % tej
h'uoty; radny nie wie skqd reszta ma byt pokryta. Pan l(iceburmistrz dostal kopiq tej niby ankiety, ram s'cl
wszystkie dane osobov'e, tam iest zobowiqzanie do zezwolenia wejicia na butlynek i zainstalowania i uiszczenio
oplaty zu zatnonlowanie kolektctra. Radny pyta, czy Burntistrz cokolwiek o tym v)ie i czy Gmina cokolwiek w /e.j
ku,eslii robi, bo to by,l66y korzystne dla mieszkaitc6w.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e tq sprawe Gmina Jgdrzej6w zajqla siE
ponad p6l roku temu. Do tej pory trwaj4 rozmowy z przewodniczqcym Migdzygminnego
Zwiqzku Gazyfikacii z siedzlb4 w Proszowicach. Zostaly przygotowane projei<ty umO*.
udzial Gminy Jqdrzejow wymagalby przyst4pienia do tego zwi4zku, co siQ wiE2e
z oplacaniem konkretnych skladek. Do momentu, kiedy nie bgdziemy mieli pewnoSci, Ze ten
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proJekt ma szansQ dofinansowania w ramach Funduszu Sp6jnoSci, czy tez innych program6w
przygotowywanych na lata 2007 - 2013 nie przedstawialiSmy tego Radzie, poniewai nie ma
pewnoSci, 2e te projekty bgdq finansowane. Pod koniec ubiegiego tygodnia Burmistrz
Piszczek rozmawial z Prezesem Wojew6dzkiego Funduszu bchrony Srodowiska,
z Wiceprezesem odpowiedzialnym za Fundusz Sp6jnoSci w Wojew6dzkim Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie Panem Janem Wieczorkowskim
i z osobE odpowiedzialnq za projekty w ramach Funduszu SpojnoSci w tym Funduszu; na
chwilE obecn4 jest zlo2one tylko karta potencjalnego przedsipwziEcia * to jeszcze nawet nie
jest wniosek. To jest dopiero zamiar przygotowania projektu. Tam lesi t<itt<a spraw do
wyjaSnienia, chodzi przede wszystkim o kwestie wlasnoSci - kto bgdzie wlaScicielem tych
kolektor6w montowanych na budynkach jednorodzinnych. Na pewno wlaScicielami nie bgda
osoby, kt6re maj4 dom. To wynika z zaprsu, 2e tylko instytucje; tam jest powiedziane
konkretnie, kto moze byd beneficjentem tych Srodk6w. Jezeli utrzymaj4 siE te zapisy, to nie
ma mozliwoSci, 2eby wlaScicielami byty osoby ftzyczne - tutaj jest pytanie. czy to bEdzie
sp6lka komunalna, czy to bEdzie zwiqzek miqdzygminny..Na chwilq obecn4 tej pewnoSci nie
ma. Co do ankiety - wz6tjest pobrany z Proszowic. Na tej podstawie Zwi'qzei okreSlil skalE
zapotrzebowania i wstgpn4 warloSi projektu, co bylo wymogiem przy zlo1eniu karty
potencjalnego przedsiEwziEcia. Kolejnym .problemem jest kwestia insty'tucj i zarzqdzajqcej.
Nie wiadomo, czy to bEdzie Ministerstwo Srodowiska, czy Ministerstwo Gospodar6i, "iy tez
Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w trarszawie, czy
Wojew6dzki - w tym wypadku z siedzibqw Krakowie.

Radny Pawel Olszak przypomnial, ze zgodnie z warunkami zam6wienia termin realizacji aclarttacii na cele
mieszkuniowe budynku przy ul. Mieszka I okrellony byl na 30 sierpnia. Radny pyta. kiedy :istanie'zak.nc:one trt
zadanie i kiedy budynek bqdzie oddany do uzytku.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e wykonanie tego budynku jest odebrane.
Pozwolenie na u2y'tkowanie powinno byi lada dzien - jak nie dzisiaj, dlatego, ze inspektor
nadzoru budowlanego, po usuniqciu ogrodzenia kolejowego nakazal wybudowanie chodnika
- dojScia do tego budynku, co nie bylo w zakresie rob6t. Chodnik zostal zrobiony do tor6w
i w tei chwili nie ma przeszk6d, aby to pozwolenie na uzytkowanie uzyskac. Burmistrz
chcialby jak najszybciej miei pozwolenie na uzytkowanie, przydzlelic mieszkania
i wprowadzii tam ludzi.

Radny Pawel Olszak pyta, czy remont chodnik|w przy ul. I I Listopada prowaclzctny .iest przy partycypacji
GDDKiA czy wylqcznie z budzetu gminy?

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e w caloSci finansowala Gmina JEdrzej6w.
Jest to droga krajowa i zazwyczaj bylo to wsp6lfinansowane, niestety GDDKiA w iym ioku
odm6wiia, ale zostalo spisane porozumienie, 2e pieni4dze, kt6re my wlozymy w tym roku
w drogi krajowe, w 2007 roku Generalna Dyrekcja przynajmniej takq sam4 kwoiq wlo1y
w modernizacjq dr6g krajowych na terenie naszego miasta. Chcqc, Zeby te pieniEdze nie
przepadly, a Zeby cos zrobii, zdecydowalismy siE budowac ten chodnik.

Radny Pawel Olszak, w zwiqTku z tym, 2e na terenie gminy brak jesr aktualnego planu zagospodarowaniu
przestrzennego z tv.viqtkiem malychfragment6w, ka2dy zamierzajqcy budowat ntusi siq starat o wyclanie decyzji
o warttnkach zabudov'):. Radny pyta, ile w 2005 i 2006 roku kosztowalo gntinq wynagroclzenie ia
opracov'yv'anie proiektiv,'tych decyz.ii, czy umowa zawarta z architektern okreila termin przygotov'ania pro.jektu
decyzji, a w takim przypadku, czy naliczane byly kary umowne za przekroczenie tego ter'miitl'? Dlaczego.jiszcze
nie zostal ogloszony przetarg na oprctcowywanie prctjekt6w tych decyzji na 2007 rok; u,tatach trbiegtych zbyt
p6lno byly oglaszane te przetargi i urbanista byl wylaniany dopiero w lutym. Czy poclejnowane byly-1ziatania,
2eby zatrudnit takq osobq na etacie? Jakie dzialania Burmistrz zamierza podjqt, aby p,rzyspluszyt terminowolt
Nch decvzii.
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Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Le faktycznie brak jest planu
zagospodarowania przestrzennego. Decyzje opracowuje uprawniony do tego architekt. Co do
kwot, jakie w 2005 i 2006 roku zostaly wydane - trzeba zrobic n"y.ieg z Wydzialu
Finansowego. W tej chwili jest ogloszony przetargnaprzyszly rok - powinien byi w gtp. Co
do zatrudnienia architekta Burmistrz Kapcia oglaszal prietarg na zatrudnienie
uprawnionego architekta, niestety, za te pieniqdze, kt6re Urz4d moze prt".nu".yc, Laden
architekt z uprawnieniami nie przyjdzie do UrzEdu, nie mog4c prowadzii dzialalnoSci
gospodarczej w tym zakresie. Wobec tego nikt sig nie zglosll. Burmislrz w4tpi, aby architekt
maj4cy uprawnienia, mog4cy zarobic o wiele wigksze pieni4dze, przyszedl do Urzpdu i m6c
tylko robii te decyzje. Wobec tego stosujemy tak4 sam4proceaurq, iak wiele gmin w polsce.

Radna Janina Szreniawa pyta, jak Burmistrz widzi rozwiqzanie sytuacji drogi pocl budou,nictwo jeclnorodzinne
na osiedlu Murawiec II.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, i2 jest stosowania taka zasada. ze abv
uruchomii tereny pod budownictwo mieszkaniowe, po przekazaniu grunt6w pod drogi prze'z
wtaScicieli tych dzialek przystEpujemy do budowy dr6g i irrfrastruktury. Inweitorzy prywatni,
chc4c uruchomii dzialki i zwiEkszyi ich wartoS(przekazuj4gminie grunty poa aiogi. W ten
spos6b uruchamiane s4 dzialki, a gmina nie traci pieniEdzy dodatkowo na wykup gruntu pod
drogi. Mo2na by wykupywa6, ale staramy siq tego unikad czekajqc na d,ecyzji wlaScicieli.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e obok ulicy Krasiitskiego na Jasionce jest plac gntinny, mial byc
robiony przejazd z ul. .Jasionka na Murawiec II, zeby odciqzyi ,uri ro ul. parezant|w.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedziaL, 2e parE lat temu byl taki projekt polqczenie
Murawca II z Jasionk4. Bylo to uzasadnione, kiedy ul. Partyzant6w byla Arogq krajtw4 i ruch
byl bardzo duzy. W tej chwili Burmistrz nie widzi takiej zasadnoSci, ale tolad'i zdecyduj4
czy trzeba budowai, czy nie.

Radna Maria Baraitska, w zwirlzku z pracami trwajqcymi na ul. Kacpra Niemirskiego, radna pyt(t y) imieniu
mieszkartcdw czy byloby mo2liwoi6 wykonania tam oiwietlenia.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, iz rozumie, Ze ta interpelacja jest zwiqzana
z formowaniem budzetu, bo w tej chwili w tym roku nie ma mozliwoSci, aby znale2c Srodki
na budowE dodatkowego oSwietlenia.

Radna Maria Barafiska prosi, aby coi zrobit z parkujqcymi samochodami przy IS-MED-zie na ul. Armii
Kraiowe.l. Samochody wjeidiajclna calqszerokoit chodnika, i zeby przejii luclzie muszclwychoclzit na ulicq.

Burmistrz Marek Wolski zapytal, czy chodzi o zakaz parkowania, Burmistrz uwaza, ze
ktoS, kto dostal pozwolenie na uZytkowanie takiego obiektu powinien miei parking.

Pani Barariska powiedziala,Zejest parkingprzy LOK-u, ale parkujq na chodniku.
Burmistrz powiedzial , 2e w tej sytuacji to jest sprawa Strazy Miejskiej i policji.

Radny Pawel Faryna pyta, iakie sq szanse na odnowienie drogi Cierno Zaszosie - przecllu2enie przqslawia,.
okolo 1200 m. Co z kanalizacjq na tym odcinku?

Burmistrz Marek Wolski mySli, 2e chodzi o wodoci4g, nie kanal izacjq. Byl robiony
projekt, ale nie zostal skofczony . To zadanie jest ujqte w Funduszu SpojnoSci.

Radny Marek Zygan pograttrlowal Burmistrzowi remont6w ulic przeprov,adzonych w tym roktt. Radny pyta, czy
tego typtr prace bqdq kontynuowane w najbli2szym czteroleciu; czy jest jaki! plan tego, 2eby siq nie okazalo, )e
za trzy lata, kiedy bqdziemy siq szykowac do wybor6w, bqdziemy clzialat w okreSlonyih niejicach.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e tak, jak wigkszoSi radnych w programach
wyborczych, ma takie zamierzenra. Bgdzie sig staral kontynuowai budowE dr6g i chodnik6w.
Burmistrz mySli, ze jest to w interesie wszystkich mieszkaric6w.

Radny Marek Zygon pyta, czy nawierzchniq asfattowclprzy Chrobrego I robilo ntiasto.
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Burmistrz Marek Wolski zapyial, czy chodzi o parking. Po potwierdzeniu wyja6nil, 2e
wykonano tyle, na ile wystarczylo 5rodk6w. To, co zostalo rozpoczgte. musi byi dokoirczone
w przyszlym roku i to zadanie powinno by6 umieszczone w budzecie.

Radny Marek Zvgan zwrdcil uwagq, ze chodnik przy remontowanym budynktt przy ul. Mieszka I konczy siq przy
przeieidzie kolejowym. Radny pyta, czyiest mozliwoitwykonania chodnika i prriji"io ntiqr)zy clv,onta osie1lanti;
Reymonta i Zachod Tamtqdy chodzi bardzo duio mieszkaitc6w, ale nie ma tam chodnik6*. Cry mtasto moze to
zrobii, a je|eli nie, to co moie zrobic w em kierunku?

Burmistrz Marek Wolski zgadza siq, ze ten chodnik powinien byi dokoriczony do ul.
Armii Krajowej, ale bylo robione tyle, aby uzyskad zgodp na u2ytkowanie. Burmistri mySli,
2e bqdzie to kontynuowane, jak tylko pozwolq warunki atmosferyczne, bo jest to sluizny
wniosek.

Radny Marek Zygan poinformowal, ze miqdzy Zespolem Szk6l, a blokiem 45 jest przej!cie, : kt6rego korzysta
bardzo dtrzo mieszkahcriw idqc w niedziele do koiciola. Wszystko jest clobrze, iot jutt sucho, ate.jai.lrrr ,,irkro
trzeba skakac z kantienia na kamieh.

Burmistrz Marek Wolski zna tE sprawQ; przychodzili mieszkaricy; aby uloLyc plytki
chodnikowe. Burmistrz nie chce robii prowizorek; ieaeh bEdzie siq to robii, tl bEdzie
zrobiony chodnik z prawdziwego zdarzenia, aby nie wraca6 do tematu.

Radny Marek Zygan w imieniu starszych mieszkafic|w pyta, czy jest ntozliwoit, ab|, w ,o6o, i w nieclziele dwa
razy dziennie zapewnii dojazd do szpitala i do cmentarza.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e mo2na wydluzyi trasE i obiecal, 2e bedzie na
ten temat rozmawial z PKS.

Radny Marek Zygan pyta, czy w najbli2szym czteroleciu planowane sq remonty szk6l; niekt|re wymagajq
termomodernizacj i.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze ma zamiar przyst4pi6 do Funduszu
Norweskiego; chodzi przede wszystkim o ocieplenie szk6t.

Burmistrz Marek Wolski udzielil odpowiedzi na pytania dotycz4ce informacii z dzialalnoSci
Burmistrza:

W punkcie 6 informacii pisze, iz Burmistrz wyrazil zgodq dla osoby fizycznej na usytuowanie bu1ynku w
odlegloici I m od granicy nierttchomolci komunalnei. Sprawq tokatizicj"i buiynku riguluje Rozporzqdzenie
Ministra Infrastruktury w sprawie warunk6w technicznych, jakie powinny spelniat buctynii i ilh usvrirowa-nie. To
Rozporzqdzenie m6wi, ze budynek moina usytttowat bezpoirednio przy granicy dzialki ltrb p|larora metra ocl
granicy. Lokalizacja w odlegloici I m jest niezgodna z gtnt przepisem. Organy aclministracji majq clzialai na
podstawie przepis1w prawa i str.ec zasady praworzqdnolci. Oczywiicie istnieje mozliwoic Lrtrtqpit*o ocl tego
przepisu, aleiest to w szczeg6lnie uzasadnionych przypadkach ijest to zastrzeione do kctmpetencji srarostl,, q 111s
burmistrza- Radny Olszak prosi o odpowiedi, w jakiej fornie nastqpilo to rozstrzygniqcie i na jakiej potlstawie
prawneJ.

Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2e wyrazil zgodg nie administracyjn4 lecz jako osoba
s4siedzka. Jest to przy terenie, kt6ry jest faktycznie nie uzytkowany, wzdluZ tor6w
kolejowych . Decyzjq wyda Starostwo.

Ptrnkt 7 te-i in/brmacji dotyczy wyrazenia zgody na untorzenie dta Zaktactu l4/odociqg6w i Kanalizacji oclsetek
z tyttrltt nieterminov'ei zaplaQ podatkttzauzytkowanie nieruchomoici. Jeszcze nie takio*,no pan Burmistrz orzv
obni|aniu 'slawek za icieki, m6wil, ze Zaklad jest w barclzo dobrej kondycji .finansowe.j, u, -wit6ktr , ,=y*
niezrozumiale jest, ze nie dokonano tej optaty. Radny prosi o sprawdzenie iwyjainienie, czym bylo
spowodowane to, ie v)ystwily te odsetki; czy brakiem irottk6w finansowych na konc'ie Zakladu, i itie nii,gt
przekazat, cry te, ktoi nie dopilnowal terminu.
Burmistrz Marek Wolski potwierdzil,2e wyrazil takq zgodg oraz 2e m6wil iZ Zaklad dobrze
prosperuje i uwa2a, 2e nie jest 2le w dalszym ci4gu. JednoczeSnie Burmistrz chcial
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poinformowai, bo mo2e nie wszyscy radni wiedz4 ze ZWIK wykonuje bardzo du2o zad,ah
w zakresie infrastruktury na terenie miasta i gminy; nie moze tego robi6 za darmo.

Punkt l5 dotyczy wyrazenia zgody na umorzenie odsetek dtafirmy POLONIKA. Firnta ta posiacla 6 oddzial6w
na lerenie woiew6dzhua. Na stronie internetowej tej firmy moiemy przeczytat, ie jest najy);qkszym producentenr
blach u' regionie, svslematycznie rozwija park maszynowy, moclernizuje siq. Przez wieli kotejnych wyclafi Echa
Dnia la /irma siq reklamowala na ostahiei stronie Echa; jeclna taka reklama kosztuje 5.800i, wiei raclny nie
sqdzi, ieby tei Jirmy nie bylo stat na 1.600 zt odsetek. Radny prosi o przeclstawienie uzisadnienia tej decyzji
W imieniu Burmistrza Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech
Abramowicz odpowiedzial, 2e Burmistrz umorzyl odsetki po wplaceniu przez fi.mQ
POLONIKA calego zadlulenia. Umorzenie odsetek nast4pilo na podstawie uchwaty Rady
Miejskiej w JEdrzejowie z dnia 28 pa2dziernlka 1999 roku w sprawie zasad i trybu umarzania
otaz udzielania ulg w splacie wierzytelnoSci gminnych jednostek organizacyinych z tytulu
naleZnoSci pienipznych do kt6rych nie stosuje siE ordynacji podatkowej. Chodzi o wzglEdy
gospodarcze po stronie dlu2nika. Firma POLONIKA zatrudnia kilka os6b na terenie G;ini
Jgdrzej6w, czyli wzbogaca rynek pracy.
Co do przesunipcia terminu platnoSci oplat za wieczyste u2ytkowanie osobie flzycznej
zamieszkalej na Osiedlu Zamolcie umorzenie nast4pilo na podstawie cytowanej wcieSniej
uchwaly' Ze wzglqdow spolecznych Burmistrz Jgdrzelowa takie prawo mial. Chod zi o wazny
interes dluznika - w tym wypadku starszej osoby fizycznej.

Radna.Janina Szreniawa pyta, czy to jest prawda, 2e Wafelek nie placi za parking, a.jeieli tak, to cllaczegr,t nie
pl aci.

W imieniu Burmistrza Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami
Wojciech Abramowicz odpowiedzial,2e parking ten jest og6lnodostQpny.W chwili obecnej
prowadzone s4 rozmowy z formq Wafelek na temat zasad odplatno6ci zatenparking.

Burmistrz Marek Wolski dodal, 2e ftma Wafelek wyst4pila o dzierziwE tego parkingu
bez pobierania oplat od ludzi.

Punkt 8 doQczy wyrazenia zgody na umorzenie odsetek clla przedsiqbiorstwa z Kielc. Radny prosi
o u:a.sudnienie twei dccy:ji.

W imieniu Burmistrza Naczelnik Wydziaiu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami
Wojciech Abramowicz odpowiedzial,2e zostalo dokonane na podstawie powolanej uchwaly
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie ze wzglpdu na wazny interes dlu2nika.

Punkt 24 dolyczy 2av'arlych um6w na wykonanie projekt6w przydomowej oczyszczalni iciek6w oraz przylqcza
kanalizacyjnego na kwoty 4.880 i 4.75B. Radny uwaia, 2e przy tak nieskomplikowanym opracowaniu te kwoty sq
zbyt wyg6rowane; sqdzi, 2e te dokumentacie zostaly zlecone w drodze bezprzetirgowe.j i prosi o uclzielenie
odpowiedzi, z iloma wykonawcami rozmawiano na temat tego opracowqnta.

W imieniu Burmistrza Naczelnik Wydzialu Inwestycji Pan Krzysztof W6jcik
poinformowal, 2e realizowane byly dwa zadania: zabezpieczenie przyl4cza kanalizacyjnego
do budynku na Osiedlu Przypkowskiego oraz na ul. Dygasiriskiego. Umowa p.r.*idu;.
rozwiqzanie problem6w z przylqczem kanalizacyjnym, natomiast praca projektanta polegala
na ekspertyzie i przedstawieniu wariant6w. Wsp6lnie z ZW|K zostal wybrany *uiiuni do
realizac.ii. W ramach tej umowy jest r6wniez nadzor autorski i rozliczenie finansowe
wykonawcy. To samo dotyczy oczyszczalni przydomowej. To s4 zam6wienia podprogowe
w zwiqzku z czym nie ma obowi4zku przeprowadzania przetargu; w kazdym przypadku jest
to subiektywna ocena, czy jest to za drogo. Warunkiem bylo wykonanie zadaniaw roku 2006.
Dokumenty z negocjacji s4w kazdej chwili do wgl4du w Wydziale. Naczelnik poinformowal,
ze jest gotowy wsp6lpracowac z wszystkimi jednostkami projektowymi, jakie zglosz4 ofertg
wsp6tpracy.

Radny Marek Zygan zwrocil uwagg na opiakany stan chodnika wzdlu2 przedszkola
przy ul Mieszka I.
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Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e w projekcie budzetu byla ujqta budowa
chodnika wzdlu2 tej ulicy, ale byla niewyjaSniona sprawa wlasnoSci gruntu. Do czasu
uregulowania spraw wlasnoSci gruntu, zadanie z budzetu zostalo usunipte. Poniewaz zostaly
pieni4dze z inwestycji oSwietleniowych, zostalo tam zrobione oSwietlenie. Budowa chodnika
na pewno.jest zasadna.

A.d.29.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e trzeci raz zwraca siE do Burmistrza

o hospicjum. -Niech Pan nie m6wi, 2e to nie Pana sprawa. PrzecieZ Pan ma wladzg,
w Kielcach jest Posel Gosiewski, zaprosi6 go tu. Poci4g we Wloszczowie jest, a u nas
hospicjum nie moze byc? Tyle ludziidzie na bruk, do zwolnienia. Panie Burmistrzu. pan iest
grzeczny, ale czasem trzeba czadu da6. Nie wolno sobie pozwolii, aby wszystko z JEdrzejowa
wywozi6. Mamy terazw Sejmiku przedstawiciela - jechai, porozmawiad. Szpital nam powoli
rozbior4.

Radny Adam Czajor powiedzial, 2e nie jest. usatysfakcjonowany odpowiedzi4
i poprosil o odpowied2 na piSmie, a nastgpnie ustosunkowal siE do interpelacji pani Radnej,
jezeli chodzi o l4cznik miEdzy osiedlem Murawiec II a ul. Jasionka. Ruch na ul Partyzant6w
sig wzm6g1. Tam bylo kilka powa2nych stiuczek. Gdyby byl ten l4cznik mozna by wyje1dzac
na ul. Jasionka, z kt6rej s4 latwiejsze v,ryjazdy na ul Parlyzant6w. L4cznik nie kosztuie tak
duzo. a tam mieszka dt2o ludzi.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e Radny Czajor myli siE, Ze to jest tanie: tam
trzeba zrobic przepust przez rzekE i nie jest to taka tania sprawa. BEdzie to okolo 200 m.,
trzebazrobi( dokumentacjg itd. Rada bgdzie decydowai.

Burmistrz Marcin Piszczekzwracajqc siq do radnego Czajora, poprosil o wyjaSnienie,
wiakim zakresie jego odpowiedZ go nie usatysfakcjonowala.

Radny Adam Czajor: -Panie Burmistrzu. Ja zadam pytania na piSmie, a Pan mi na te
pytania odpowie.

Radny Waclaw KEdra - w zwiqzku z py'taniem radnej Szreniawy w sprawie hospicjum
powiedzial, ze wszyscy sq po kampanii wyborczej i w tej chwili trzeba o sprawach m6wi6
spokojnie, z wielk4 rozwagE Padaly deklaracje ze strony Posla Pawlaka i obecnego Starosty,
potwierdza to na lamach Gazety JEdrzejowskiej Dyrektor Stelmasifrski - co do celowosci
budowy szpitala w JEdrzejowie. Teraz jest sprawa likwidacji hospicjum. Dyrektor
Stelmasiriski mciwi: gdyby powstal nowy szpital... . W zwi4zkuztymradny KEdra prosi, aby
na jednq z najblilszych sesji poprosii przedstawicieli Starostwa, Zeby porozmawiai
o koncepcji, przyszloici, i jak ma funkcjonowad ta sluzba zdrowia, w nawi4zanir"r do rzeczy,
kt6re czekaj4 sluzbE zdrowia. Mowi siE o reformie sluZby zdrowia, m6wi siq o rejonizacji
pewnych szpitali. W zwiqzku ztym opinia publiczna i Srodowisko JEdrzejowa powinlo znai
koncepcjq i kierunki dzialania Starostwa w zakresie tej sluZby zdrowia. O tyle jest to wa1ne
dla Srodowiska Jqdrzejowa, ze oScienne gminy doS6 czqsto korzystaj4 z uslug szpitali
Wloszczowy, Miechowa i innych, natomiast dla Gminy JEdrzej6w funkcjouowanie tego
szpitala ma olbrzymie znaczenie. Radny Lrwa2a, ze jest celowe, aby na jednej znajblilszych
sesji wprowadzic punkt do porzqdku obrad i odbyi na ten temat dyskusjE z udzialem
kompetentnych przedstawicieli Starostwa.

Radny Zdzislaw Adamczyk prosi o zalohente przystanku w miejscowoSci Kulczyzna.
Du2o mlodzieZy dojeLd2a do szk6l i nie majq siE gdzie schowa6 w czasie zlej pogody.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e w tym roku wymienil wszystkie przystanki
przy drogach krajowych. Ma zamiar kolejno robii to przy drogach wojew6dzkich
i powiatowych. Droga w Kulczy2nie jest droga powiatow4. ZarzqdcE dr6g to nie bardzo
interesuje; gmina siE w to wl4cza i robi przystanki. W tym roku jest to nierealne.
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Radny Marek Zyganpowiedzial,Zewie,iZlupy zazvrltczaj dzieli zvnltciEzca;gratuluje
koalicji dzisiejszych wybor6w, ale uwaZa,2e dla higieny pracy Burmistrza i Rad/ byloby
fajnie. gdyby przewodniczqeym Komisji Rewizyjnej byl ktoS spoza koalicii. Radny Zygan
zwtocll uwagQ, ze pod ka2dq uchwal4 podpisana jest Pani Mecenas, a tylko pod-jednym
uzasadnieniem jest podpisany naczelnik KoSmider. Pozostaie uzasadnienia s4 anonimowe.
Radny prosi, aby w przyszloici te uzasadnienia nie byty bezimiennymi, lecz osoby pisz4ce te
uzasadnienia byly tam podpisane.

Burmistrz Marek Wolski obiecal, 2e od nastqpnej sesji uzasadnienia bEdq
podpi sywane przez naczelnik6w.

Soltys Adam W6jcik w imieniu soltys6w i rad soleckich sklada wniosek, aby zaj4i siq
problemem mlodzie2y wiejskiej. Latem mlodzielmazajgcie,ale gdy nadchodzi zimaz|i'era14
siE przy sklepach z piwem i alkoholem. Pan W6jcik proponuje, aby postara6 siE o jakiS tp.rEt.
np. st6l do bilarda.
Pan W6jcik w imieniu OSP dziqkuje za zwolnienie strazy z podatku od nieruchomoSci.
Dochody straLy nie pozwalaj4 regulowai tych naleZnoSci.

Radny Pawel Olszak zapytal, kiedy zostal ogloszony przetarg na'urbanistq. poprosil
o pisemnq odpowiedZ, ile wydano na urbanistq w 2005 i 2006 roku.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial o obowi4zku zloLenia oriwiadczeri
oraz zdjpc do legitymacji.

majqtkowych

Przewodnicz4cy Rady zaproponowal, aby na pierwszych powiedzeniach komisii wrybrac
wiceprzewodnicz4cych komisj i.
Przewodnicz4cy Rady wszystkim obecnym zlozyt Lyczenia swi4teczne.

A d . 3 0 .
PrzewodniczEcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 1520 zamknal obradv III

sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

Przewodniczqcy


